
Rada Gminy Ostróda 
Sesja Rady Gminy 

P R O T O K  Ó  Ł  Nr IV/2024  
z obrad IV Sesji Rady Gminy Ostróda, w kadencji  2024-2029  
z dnia 27 czerwca 2024 r. godz. 1300 w sali 401 Urzędu Gminy Ostróda 

Dnia 27 czerwca 2024 r. o godz. 1300 odbyła się IV sesja Rady Gminy Ostróda w kadencji  
2024-2029. 

Obecnych na sesji było 15 radnych, zgodnie z załączoną listą obecności, która stanowi 
załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Ponadto w sesji uczestniczyli : 
- Zastępca Wójta Gminy Ostróda Pan Grzegorz Kastrau, 
- Skarbnik Gminy Pani Anna Płecha, 
- Radca Prawny Marzenna Koziorowska, 
oraz sołtysi z terenu gminy Ostróda, zgodnie z listą obecności, która stanowi załącznik nr 2 do 
protokołu. 

Ad 1. Otwarcie sesji i przyjęcie porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady Pan Marek Husar otworzył obrady IV Sesji Rady Gminy Ostróda. 

W sesji uczestniczy 15 radnych co stanowi quorum, przy którym może obradować i 
podejmować prawomocne uchwały Rada Gminy. 

Następnie Przewodniczący Rady powitał obecnych na sesji gości, sołtysów oraz radnych. 

Przewodniczący Rady z uwagi na obecność w szpitalu Pana Bogusława Fijasa Wójta Gminy 
Ostróda, przesłał w imieniu swoim jak i wszystkich obecnych pozdrowienia oraz życzył 
szybkiego powrotu do zdrowia. 

W dalszej części Pan Marek Husar Przewodniczący Rady odczytała klauzulę w sprawie 
ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych tak zwanym 
RODO. 

Na Sekretarza obrad Przewodniczący Rady powołał Wiceprzewodniczącą Rady radną 
Barbarę Stabińską. 

Radna Barbara Stabińska wyraziła zgodę. 

Rada na Sekretarza obrad jednogłośnie powołała Wiceprzewodniczącą Rady Barbarę 
Stabińską. 

Następnie Przewodniczący Rady złożył wniosek o nie czytanie podstaw prawnych w 
przygotowanych projektach uchwał. 

Rada jednogłośnie przyjęła zgłoszony wniosek. 



Radni otrzymali porządek obrad wraz z materiałami sesyjnymi. 

Nikt z obecnych radnych nie zgłosił uwag do porządku 

Przewodniczący Rady stwierdził, że rada będzie obradować na dzisiejszej sesji według 
porządku obrad zaproponowanego w materiałach sesyjnych. 

Ad. 2.  
Przyjęcie protokołu z obrad III Sesji Rady Gminy. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z obrad III Sesji Rady Gminy. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Kinga Balcerzak, Andrzej Bartnicki, Witold Bojar, Elżbieta Chmura, Wioletta Czossek, 
Grzegorz Furtak, Marek Husar, Mariusz Ignatjuk, Marcin Jabłonowski, Tomasz Klimecki, 
Dominik Serafin, Barbara Stabińska, Dariusz Szymanek, Łukasz Wolf, Krzysztof Wroński 
 
Ad. 3.  
Sprawozdanie Wójta z pracy w okresie między sesjami. 
 
Sprawozdanie przedstawił Pan Grzegorz Kastrau Zastępca Wójta Gminy Ostróda, zgodnie z 
załącznikiem nr 3 do protokołu. 
 
Ad. 4.  
Rozpatrzenie raportu o stanie gminy Ostróda za rok 2023. 

Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie zart 28 aa ustawy o samorządzie gminnym 
w debacie nad raportem o stanie gminy radni zabierają głos bez ograniczeń czasowych. W 
debacie nad raportem mogą zabrać głos również mieszkańcy gminy, którzy złożyli do 
Przewodniczącego Rady Gminy Ostróda pisemne zgłoszenie, poparte podpisami co najmniej 
20 osób, do dnia poprzedzającego sesję. Mieszkańcy są dopuszczani do głosu wg kolejności 
otrzymania przez Przewodniczącego Rady Gminy Ostróda zgłoszenia. Liczba mieszkańców 
mogących zabrać głos w debacie wynosi 15, chyba że rada postanowi o zwiększeniu tej 
liczby. 

1) Debata nad raportem o stanie gminy Ostróda: - głosy radnych; - głosy mieszkańców, 
 
Radny Marcin Jabłonowski prosił Pana Wójta o wyjaśnienie kwestii związanej z budową 
boiska wielofunkcyjnego w Górce. 

Zastępca Wójta Gminy Ostróda Pan Grzegorz Kastrau udzielił wyjaśnień następującej treści:  
„Panie Przewodniczący, Szanowna Rado, zebrani zgromadzeni. Koncepcja powstania 
kompleksu treningowo szkoleniowego dla młodzieżowych drużyn pożarniczych z powiatu 
Ostródzkiego była koncepcją i pomysłem zarządu oddziału powiatowego związku  
Ochotniczych Straży Pożarnych z siedzibą w Ostródzie. W tym zarządzie oddziału 



Powiatowego OSP znajdują się przedstawiciele wszystkich samorządów z powiatu 
ostródzkiego. W związku z powyższym, że budowa nowej Komendy Powiatowej Państwowej 
Straży Pożarnej odbywa się w miejscowości Górka na terenie gminy Ostróda pierwszy 
pomysł w czasie mojej nieobecności był taki, żeby razem jako infrastruktura towarzysząca 
przy Komendzie przyszłej powiatowej w Górce był również taki kompleks treningowo 
szkoleniowy dla młodzieżowych drużyn pożarniczych dla jednostek OSP i funkcjonariuszy z 
powiatu ostródzkiego jako miejsce ogólnodostępne. W związku z tym, że poproszono nas o 
pomoc i wsparcie w realizacji tego zadania jako gmina Ostróda podpisaliśmy stosowne 
umowy pomiędzy marszałkiem województwa warmińsko-mazurskiego i przedstawicielami 
jednostek samorządu terytorialnego z terenu powiatu Ostródzkiego. Nadmieniam, że 
zapewnienia na pierwotnym spotkaniu, o którym wspomniałem trzy samorządy jednak nie 
wyraziły zgody na możliwość partycypowania w tamtym okresie w kosztach budowy boiska 
wielofunkcyjnego bardziej boiska treningowo szkoleniowego bo to nie jest boisko 
wielofunkcyjne. Przepraszam to był samorząd gminy miasta Ostróda, Miłakowa i Morąga jak 
sobie przypominam. Chciałbym nadmienić, że powiat zwiększył kwotę dokapitalizowania do 
budowy boiska oczywiście wystąpiliśmy do krajowego ośrodka wsparcia rolnictwa o 
możliwość dysponowania gruntem, żebyśmy wcześniej mogli podpisać umowy. Warszawa w 
pierwszym momencie nie wyraziła zgody, w następstwie późniejszych działań, wyraziła 
zgodę w związku z tym nastąpiło podpisywanie wspomnianych przez mnie umów z każdym 
samorządem poza tymi wspomnianymi, wcześniej trzema samorządami i z panem 
marszałkiem sejmikiem województwa warmińsko-mazurskiego. W związku z powyższym 
przystąpiliśmy do przetargu w wyniku tego przetargu został wyłoniony wykonawca, który w 
ramach wszelkich umów i to były umowy wiążące, niezmienne, bez możliwości przedłużenia 
czasu realizacji wykonanie zadania do 30 listopada roku 23 jak pamiętam, do rozliczenia 14 
grudnia pod względem finansowym i merytorycznym roku 23. Te zadanie przez wykonawcę 
zostało wykonane wykonywaliśmy w trudnych warunkach był deszcz był śnieg ale robiliśmy 
wszystko. Była posiana trawa i system automatycznego nawodnienia, nie było jedynie 
wzrostu trawy, bo trudno w tak krótkim okresie o ten wzrost trawy. Za to, że te warunki 
atmosferyczne były jakie w tamtym czasie czyli październik, listopad były trudne umowa 
podpisana pomiędzy wynajmującym, czyli gminą Ostróda a wykonawcą zakładała 60 
miesięczny okres gwarancji. Ale ja osobiście już zapowiadałem w grudniu, że jestem ciekawy 
wzrostu i jak to będzie wyglądało finalnie w miesiącu lutym i marcu roku 24. W związku z 
powyższym, że spotkaliśmy się z wykonawcą już w lutym i w marcu doszło do porozumienia 
w zakresie robót gwarancyjnych, które miały dodatkowo usprawnić w przyszłości, mówię nie 
o jednym roku dwóch trzech tylko pięciu dziesięciu usprawnić funkcjonowanie boiska o 
charakterze treningowo szkoleniowym jako miejsca ogólnodostępnego. Doszliśmy do 
wniosku, że w ramach gwarancji w związku z powstaniem trudności glebowych na 3 metrach 
głębokości występuje tam glina, bo to teraz widać po przekroju budowy stwierdziliśmy już w 
marcu, że trzeba ponownie wykorytować główną część inwestycji jakim było boisko o 
charakterze treningowo szkoleniowym, żeby jeszcze bardziej dosypać warstwę humusu, 
piasku, takiej mieszanki specjalnej na to, żeby było właściwe odprowadzenie wody i żeby ta 
trawa miała szansę utrzymać się przy wykorzystaniu automatycznego nawodnienia. Te roboty 
gwarancyjne były i są podpisane w marcu jak pamiętam, pod koniec marca i wykonawca 
zobowiązał się do wykonywania robót gwarancyjnych. O tym, że te roboty gwarancyjne były 
prowadzone informowałem co najmniej dwukrotnie na posiedzeniu zarządu oddziału 
Powiatowego z związku Ochotniczych Straży Pożarnych wszystkich przedstawicieli 
samorządów, którzy byli obecni na sprawozdaniach finansowych i merytorycznych w 
komendzie powiatowej Państwowej Straży Pożarnej. Wykonując te zabiegi musieliśmy 
zlikwidować i zdemontować automatyczne nawodnienie musieliśmy również bieżnie, bo o to 
były pytania zaznaczam, że w przedmiarze i specyfikacji robót bieżnia jest o charakterze 



naturalnym z małą mieszanką grysu o odpowiedniej granulacji w związku z tym, że nie 
ponosimy z tego tytułu kosztów. W związku z tym, żeby uniknąć takich zdarzeń jakie miały 
miejsce w przeszłości w gminie, że są czy jest boisko które nie do końca jest pomysł jak go 
wykorzystać bo nie rośnie trawa i nie jest tak naprawdę prawdziwym z prawdziwego 
zdarzenia boiskiem to mając na uwadze boisko treningowo szkoleniowe musi być wykonane 
dobrze.  Wykorzystujemy potencjał umowy i umów gwarancyjnych. W związku z 
powyższym wykonawca zobowiązał się jak pamiętam do końca czerwca wykonanie usług, 
złożył kolejne pismo o przedłużenie do 5 lipca, Gmina Ostróda wyraziła zgodę na 
przedłużenie robót gwarancyjnych. W tej chwili roboty jak mi wiadomo są na etapie 
prawdopodobnie poniedziałek, wtorek siania już z automatu trawy. Na tym to wszystko 
polega, na tym to wszystko ma funkcjonować, żeby jakość tego produktu o charakterze 
ogólnodostępnym dla przypominam młodzieżowych drużyn pożarniczych funkcjonariuszy 
jednostek OSP i Ochotniczych Straży Pożarnych, żeby to po prostu funkcjonowało tak jak 
być powinno. Wykorzystujemy po prostu okres gwarancyjny w związku z tym informuje na 
bieżąco zarząd oddziału powiatowego. Dziękuję bardzo, tylko tyle mam do powiedzenia w tej 
sprawie.” 

Radny Andrzej Bartnicki odniósł się do Raportu o stanie gminy i powiedział, „brakuje danych 
dotyczących strategii , np. ile jeszcze jest dachów z azbestu, również koszty ponoszone na 
oświatę, dział wymaga dofinansowania z budżetu państwa, ponieważ gmina nie jest w stanie 
udźwignąć takich kosztów. Średnioroczny koszt utrzymania ucznia w jednej szkole w gminie 
wynosi 30 tys. w innej 15 tys. Radny uważa, że należy  podejmować już jakieś działania bądź 
występować do ministerstwa o zwiększenie subwencji albo o jakąś rekompensatę kosztów 
dowozu, czy innych źródeł finansowania w przeciwnym razie sytuacji ta doprowadzi 
samorząd pod ścianę. Poza tym demografia w raporcie nie wygląda wesoło, dlatego 
należałoby w najbliższym czasie skupić się nad tym. Raport jest dokumentem 
ogólnodostępnym jest opublikowany na stronie urzędu gminy i powinien być weryfikowany 
przez wszystkich, żeby każdy miał poczucie tego, że to co jest robione jest w sposób 
właściwy”. 

Zastępca Wójta Grzegorz Kastrau zabrał głos i ustosunkowując się do wypowiedzi radnego 
Andrzeja Bartnickiego, powiedział: „ na terenie gminy Ostróda jest 10 placówek 
oświatowych, to jak na gminę jest bardzo dużo ale mamy na względzie również fakt, że w 
gminie Ostróda występuje 80 miejscowości, jest to największa gmina w powiecie ostródzkim 
i z tym się pewnie zgadzasz, że warto je utrzymać przy prawidłowym funkcjonowaniu i 
działalności statutowej w zakresie edukacji, wychowania i opieki. Mamy wspaniałych 
nauczycieli, wspaniałych dyrektorów, to też nie ulega wątpliwości i praktycznie z każdej z 
tych szkół są.  Wynika to z potrzeb są również oddziały przedszkolne i z tym też się pewnie 
zgodzisz, również zgadzam się z tobą, że subwencja oświatowa którą otrzymujemy jest ona 
niewystarczająca i też wszyscy o tym wiemy, że ponad 50 procent do ogólnego budżetu 
utrzymania oświaty na terenie gminy musimy dokładać. Jest to spore obciążenie i też o tym 
doskonale wiemy. Jeżeli będą możliwości,  które będą dawały nam rzeczywiście składania 
wniosków o dokapitalizowanie naszego budżetu w zakresie utrzymania oświaty zapewne 
będziemy starać się utrzymać albo otrzymać efektywnie otrzymać dofinansowanie z budżetu 
państwa czy z innych środków zewnętrznych. Chciałbym nadmienić, że w tej chwili bo to też 
jest ważne są dokonywane zmiany w aktach wykonawczych nie tylko w zakresie prawa 
oświatowego ale w zakresie również stacji sanitarno epidemiologicznych i   
przeciwpożarowych co dzisiaj daje nam dodatkowe koszty akumulacji jeśli chodzi o 
standardy naszych oddziałów przedszkolnych innych formach wychowania przedszkolnego 
na terenie praktycznie każdej placówki. Te czynności są wykonywane zgodnie z aktami 



wykonawczymi ale zgadzam się, jestem za tym żeby pozyskiwać tego typu środki i 
wyrównywać bilans pomiędzy tą subwencję a oczywiście naszymi wydatkami, żeby po 
stronie naszych wydatków tych wydatków było mniej. Dziękuję bardzo.” 

Radna Barbara Stabińska – „Panie wójcie ja mam takie pytanie bo jest modernizacja remizy 
OSP w Idzbarku i w Reszkach na inwestycję tą przeznaczono kwotę 160.340 zł z tego 40 tys. 
było dofinansowanie z samorządu Wojewódzkiego. Ja mam takie pytanie, dlaczego to nie jest 
rozdzielone tylko to jest tak wszystko skumulowane. Nie wiem ile poszło na Idzbark,  ile 
poszło na Reszki. To teraz tak się robi? No wydaje mi się, że dwie oddzielne miejscowości i 
każda miejscowość powinna mieć wyodrębnione koszty. To moje jest takie zdanie. To był 
jeden wykonawca?” 

Skarbnik Gminy Anna Płecha wyjaśniła, że w budżecie było to jako jedno zadanie 
"modernizacja remiz OSP w miejscowości Idzbark i Reszki". Na tą inwestycję wydano 160 
tys. zł 40 tak jak pani powiedziała z samorządu województwa i w każdym z tych, w każdej 
remizie wybudowano jednostanowiskowy garaż o powierzchni 48 m2 .  

Radny Andrzej Bartnicki  prosił o informację na temat wpływów z podatku oraz zapytał jakie 
są trudności z ich pozyskiwaniem. 

Anna Płecha Skarbnik Gminy: „ tak jak mówiłam na komisjach na obecną chwilę mamy w 
podatku od nieruchomości zaległości 1.500.000. Jest to kilku takich dużych dłużników. My 
co robimy z naszej strony całą windykację przeprowadzamy zgodnie z przepisami prawa a 
więc najpierw upomnienia, komornik , hipoteka ale jest często tak, że nie jesteśmy w stanie 
bo firmy się zamykają jest licytacja. A my w tej licytacji jesteśmy na którymś tam z rzędu 
miejscu i już dla nas nie starcza. Także uważam, że my wszystko robimy co jest w granicach 
prawa, żeby ta ściągalność była jak największa. 

Radna Barbara Stabińska zapytała o dzierżawione tereny pod reklamy. Czy to są jakieś kwoty 
znaczące dla gminy,  czy tylko symboliczne? 

Anna Płecha Skarbnik Gminy: „ to znaczy nie wiem o jakiej dzierżawy chodzi, bo mamy 
dzierżawę na przykład na reklamę, na te paczkomaty inpostu ale to są w granicach 300-400 
zł.” 

Przewodniczący Rady Marek Husar zapytał o punkt szósty dotyczący zwierząt. Zapobieganie 
bezdomności zwierząt tak jak rozmawialiśmy na komisjach o tym w raporcie jest dosłownie 
kilka zdań. Ja pozwolę sobie przeczytać w roku 23 współfinansowano akcję ograniczania 
bezdomności zwierząt na terenie gminy Ostróda realizowaną przez Fundację alarmowy 
fundusz nadziei na życie Fundacja AFN pozyskała dotację w wysokości 29.400 zł od Urzędu 
Marszałkowskiego, zaś współfinansowanie od gminy Ostróda wyniosło 18.450 zł. Podczas 
akcji wykastrowano 141 zwierząt w tym 69 psów i 72 koty i zachipowano 130 zwierząt. 
Mieszkańcom Gminy dofinansowano w 100% koszty przedmiotowych zabiegów. I moje jest 
pytanie takie, czy to są tylko takie kwoty, które gmina Ostróda przeznacza na schronisko do 
fundacji AFN?” 

 Anna Płecha Skarbnik Gminy wyjaśniła: „mamy podpisaną umowę na opiekę nad 
zwierzętami i płacimy co miesiąc fakturę za opiekę”. 

 



 Marek Husar Przewodniczący Rady : „czyli nie jest uwzględnione w raporcie?” 

Anna Płecha Skarbnik Gminy: „ nie wiem, to już do kogoś kto raport robił, ja sprawozdanie z 
wykonania budżetu.” 

Grzegorz Kastrau Zastępca Wójta : „o tym o czym wspominał pan przewodniczący w treści 
raportu to jest realizacja projektu, która wynika ze złożonego wniosku i realizacji tego 
wniosku przy współpracy z gminą Ostróda w zakresie sterylizacji chipowania tak jak pan 
powiedział. Te środki, które pochodziły w treści o których pan czytał to pochodzą z Urzędu 
Marszałkowskiego. Wkład własny w ramach porozumienia czyli 18 tys. pochodzi z budżetu 
gminy. W tym roku również złożyliśmy wniosek ponieważ radni, często zwracali szczególną 
uwagę, że za małe środki przyznawane są ze strony budżetu gminy na sterylizację chipowanie 
kastrowanie zwierząt, w związku z powyższym mając na uwadze, że jest taka możliwość 
potencjału wykorzystania wniosku składając do Urzędu Marszałkowskiego.  Teraz obecnie 
„Podaj łapę” tak on się teraz pod taką nazwą nazywa. Złożyliśmy również taki wniosek do 
Urzędu Marszałkowskiego jako Gmina Ostróda i otrzymaliśmy dofinansowanie na również 
ten problemowy czynnik. Dużo osób pyta się o możliwości kastracji chipowania sterylizacji 
zwierząt domnych i bezdomnych, dlatego jeżeli są takie nawet środki finansowe w Urzędzie 
Marszałkowskim, to na prośbę radnych również i pana radnego Andrzeja Bartnickiego 
czynimy to, składamy, otrzymujemy dofinansowania i współpracujemy”.  

Barbara Stabińska: „jeszcze mam pytanie do pani skarbnik bo chodzi mi o te drogi, to jest taki 
problem, który zawsze wszystkie bodajże sołectwa zawsze składają prawda wnioski, petycje, 
ja mam takie pytanie, że tu jest napisane, że na  drogach o powierzchni bitumicznej 
przeprowadzone zostały remonty cząstkowe w miejscowościach takich jak Durąg, 
Smykówko, Brzydowo, Lichtajny, Samborowo, Gierłoż, Zwierzewo, Kątno, Lubajny, 
StareJabłonki, Międzylesie, Nowe Siedlisko Tyrowo, Ostrowin. I tam był uzupełnienia 
wybojów takim grysem z emulsją. O co mi chodzi? Zostało to wykonane, ale tu nie ma żadnej 
kwoty podanej. Za jaką kwotę to... ile żeśmy zapłacili za to wykonanie tych prac to jest 
napisane tylko tak. Nie wiem, może ja się mylę ale moje zdanie jest takie, że powinna być 
kwota, którą żeśmy uiścili za wykonane te remonty”. 

 Anna PłechaSkarbnik Gminy: „ pani mnie pyta o raport, ja raportu nie tworzyłam, ja 
tworzyłam sprawozdanie z wykonania budżetu i tutaj opisałam ile poszło na remonty, ile 
poszło na usługi, ile na zakupy materiałów do tych usług, szczegółowo opisałam. Jeśli chodzi 
o raport to może pan wójt się wypowie”. 

Radna Barbara Stabińska: „  tu powinno być jakaś kwota, powinna tu być uiszczona, żeby 
jeżeli ktoś będzie czytał ten raport to są tylko suche liczby, więcej nic nie mamy także tu 
powinna być kwota, która była przeznaczona  na uzupełnienie tych dróg, powinna być 
przedstawiona”. 

Więcej uwag do raportu o stanie gminy za 2023 rok nie zgłoszono. 

 
Ad. 2) Głosowanie nad projektem uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Ostróda 
wotum zaufania. 
 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
 



Głosowano w sprawie: 
Głosowanie nad projektem uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Ostróda wotum 
zaufania. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Andrzej Bartnicki, Witold Bojar, Elżbieta Chmura, Mariusz Ignatjuk, Tomasz Klimecki, 
Dominik Serafin, Łukasz Wolf, Krzysztof Wroński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 
Kinga Balcerzak, Wioletta Czossek, Grzegorz Furtak, Marek Husar, Marcin Jabłonowski, 
Barbara Stabińska, Dariusz Szymanek. 
 
Rada Gminy większością głosów podjęła uchwałę zgodnie z przedstawionym projektem. 
Uchwała Nr IV/11/2024 Rady Gminy Ostróda z dnia 27 czerwca 2024 r. w sprawie 
udzielenia Wójtowi Gminy Ostróda wotum zaufania, stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Ad. 5.  
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Ostróda za 2023 r. oraz podjęcie uchwały w 
sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Ostróda absolutorium z tytułu wykonania budżetu gminy 
za 2023 r. 
 
1) Wystąpienie Wójta Gminy Ostróda: - przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu 
gminy za 2023 rok, sprawozdania finansowego gminy za 2023 rok oraz informacji o stanie 
mienia komunalnego, 
 
W tym punkcie Zastępca Wójta Gminy Ostróda Grzegorz Kastrau przedstawił sprawozdanie 
z wykonania budżetu gminy za 2023 rok, sprawozdanie finansowe gminy za 2023 rok oraz 
informację o stanie mienia komunalnego. 

Wystąpienie Zastępcy Wójta Gminy Ostróda stanowi załącznik do protokołu. 
 
2) zapoznanie się z opinią Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Olsztynie o przedłożonym przez Wójta Gminy sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za 
2023 rok wraz z informacją o stanie mienia komunalnego, 
 
Wiceprzewodniczący Rady Pana Grzegorza Furtaka  odczytał uchwałę Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Olsztynie w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy 
sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Ostróda za rok 2023 wraz z informacją o stanie 
mienia komunalnego. 

Uchwała RIO.VIII-0120-136/24 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Olsztynie z dnia 2 kwietnia 2024 r. Olsztynie w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez 
Wójta Gminy sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Ostróda za rok 2023, stanowi 
załącznik  do protokołu.  



3) dyskusja nad sprawozdaniami, 
 
Przewodniczący Stałych Komisji Rady Gminy Ostróda po dokonaniu analizy sprawozdania z 
wykonania budżetu za 2023 r. sprawozdania finansowego gminy za 2023 r. oraz informacji o 
stanie mienia komunalnego, nie wnieśli uwag, tym samym wnioskowali o zatwierdzenie 
sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem rocznym z wykonania budżetu za 2023 r. 
oraz o udzielenie Wójtowi Gminy Ostróda absolutorium. 
 
4) głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Ostróda za 2023 rok, 

Przewodniczący Rady Pan Marek Husar odczytał uchwałę. 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Głosowano w sprawie: 
zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 
Gminy Ostróda za 2023 rok.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Kinga Balcerzak, Andrzej Bartnicki, Witold Bojar, Elżbieta Chmura, Wioletta Czossek, 
Grzegorz Furtak, Marek Husar, Mariusz Ignatjuk, Marcin Jabłonowski, Tomasz Klimecki, 
Dominik Serafin, Barbara Stabińska, Dariusz Szymanek, Łukasz Wolf, Krzysztof Wroński. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę zgodnie z przestawionym projektem. 

Uchwała Nr IV/12/2024 Rady Gminy Ostróda z dnia 27 czerwca 2024 r. w sprawie 
zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 
Gminy Ostróda za 2023 rok, stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
5) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi 
Gminy Ostróda z tytułu wykonania budżetu gminy za 2023 rok, 
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Andrzej Bartnicki odczytał wniosek Komisji 
Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Ostróda za 2023 rok. 
 
Wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium stanowi załącznik do protokołu. 

6) zapoznanie się z opinią Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Olsztynie o przedłożonym przez Komisję Rewizyjną Rady Gminy wniosku w sprawie 
udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Ostróda z tytułu wykonania budżetu gminy za 2023 
rok, 
 
Wiceprzewodniczący Rady Pan Grzegorz Furtak odczytał uchwałę Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie o przedłożonym przez Komisję Rewizyjną 
Rady Gminy wniosku o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Ostróda z tytułu wykonania 
budżetu gminy za 2023 rok. 



 
Uchwała RIO.VIII-0120-237/24 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Olsztynie z dnia 23 maja 2024 r. Olsztynie w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji 
Rewizyjnej Rady Gminy Ostróda o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Ostróda z tytułu 
wykonania budżetu gminy za 2023 rok, stanowi załącznik do protokołu. 

7) dyskusja, 

Uwag nie zgłoszono. 
 
8) głosowanie nad projektem uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Ostróda 
absolutorium z tytułu wykonania budżetu gminy za 2023 rok. 
 
Przewodniczący Rady odczytał uchwałę. 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Głosowano w sprawie: 
udzielenia Wójtowi Gminy Ostróda absolutorium z tytułu wykonania budżetu gminy za 2023 
rok. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Kinga Balcerzak, Andrzej Bartnicki, Witold Bojar, Elżbieta Chmura, Wioletta Czossek, 
Grzegorz Furtak, Marek Husar, Mariusz Ignatjuk, Marcin Jabłonowski, Tomasz Klimecki, 
Dominik Serafin, Barbara Stabińska, Dariusz Szymanek, Łukasz Wolf, Krzysztof Wroński 
 
Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie  udzielenia Wójtowi Gminy Ostróda 
absolutorium z tytułu wykonania budżetu gminy za 2023 rok. 

Uchwała Nr IV/13/2024 Rady Gminy Ostróda z dnia 27 czerwca 2024 r. w sprawie 
udzielenia Wójtowi Gminy Ostróda absolutorium z tytułu wykonania budżetu gminy  
za 2023 rok, stanowi załącznik do protokołu. 

Zastępca Wójt Gminy Ostróda Pan Grzegorz Kastrau podziękował Skarbnikowi Gminy 
Ostróda Pani Annie Płecha, Zastępcy Skarbnika oraz wszystkim pracownikom referatu 
finansowego za współpracę i prawidłową realizację finansową budżetu gminy Ostróda, 
wręczając kwiaty.  

Przewodniczący Rady zarządził 5 minut przerwy. 

Po przerwie przystąpiono do kontynuacji porządku obrad. 

Ad. 6.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ostróda na 
lata 2024 – 2038. 
 
Przewodniczący Rady Marek Husar odczytał projekt uchwały. 



Uwag nie zgłoszono. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ostróda na 
lata 2024 – 2038.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Kinga Balcerzak, Andrzej Bartnicki, Witold Bojar, Elżbieta Chmura, Wioletta Czossek, 
Grzegorz Furtak, Marek Husar, Mariusz Ignatjuk, Marcin Jabłonowski, Tomasz Klimecki, 
Dominik Serafin, Barbara Stabińska, Dariusz Szymanek, Łukasz Wolf, Krzysztof Wroński 
 
Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę zgodnie z przedstawionym projektem.   

Uchwała Nr IV/14/2024 Rady Gminy Ostróda z dnia 27 czerwca 2024 r. w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ostróda na lata 2024-2038, stanowi załącznik nr 
7 do protokołu. 
 
Ad. 7.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Ostróda na 2024 rok. 
 
Przewodniczący Rady Marek Husar odczytał projekt uchwały. 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Ostróda na 2024 rok.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Andrzej Bartnicki, Witold Bojar, Elżbieta Chmura, Wioletta Czossek, Marek Husar, Mariusz 
Ignatjuk, Tomasz Klimecki, Dominik Serafin, Łukasz Wolf, Krzysztof Wroński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Kinga Balcerzak, Grzegorz Furtak, Marcin Jabłonowski, Barbara Stabińska, Dariusz 
Szymanek 
 
Rada Gminy Ostróda większością głosów podjęła uchwałę. 
 
Uchwała Nr IV/14/2024 Rady Gminy Ostróda z dnia 27 czerwca 2024 r. w sprawie zmian w 
budżecie gminy Ostróda na 2024 rok, stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
Ad. 8.  
Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i 
wykupu. 



 
W tym punkcie Przewodniczący Rady udzielił głosu radnemu Łukaszowi Wolfowi, który 
powiedział: „pochodna tej uchwały dotyczy obligacji i pochodzi prosto z budżetu, który 
uchwaliliśmy w poprzedniej kadencji i właściwie wszyscy radni którzy byli w poprzedniej 
kadencji przyjęli ten budżet no i w tym budżecie już zakładano dokładnie wysokość tej 
pożyczki i wzięcie tych obligacji, które pozwolą realizować nam inwestycje i funkcjonować. 
Także chciałem tak gwoli przypomnienia, że po prostu budżet z założeń że tych obligacji nikt 
sobie teraz nie wymyślił, że weźmiemy tylko po prostu to jest realizacja założeń budżetu 
który był uchwalony jeszcze za poprzedniej rady i wszyscy poprzedni radni poprzedniej 
kadencji byli za tym właśnie sposobem, gdyż musimy skądś te pieniądze na inwestycje 
czerpać, no najczęściej to są pożyczki, jeżeli nie wystarcza swoich. Pragnę też zauważyć, że z 
kwoty 9 milionów spłacamy ponad 3miliony wcześniejszych pożyczek, także w sumie nie 
zadłużył gminy o 9 milionów złotych tylko o niecałe 6, dziękuję bardzo.” 

Radny Andrzej Bartnicki: „dziękuję koledze Łukaszowi za przypomnienie § 10 uchwały 
budżetowej. Oczywiście, że tam są zapisane niemniej ja mam taką sugestię i prośbę wniosek 
żebyśmy bardziej się skupiali na wydatkach na tym jak one są rozdystrybuowane. Tutaj przy 
raporcie o stanie gminy była dyskusja o kosztach które ciągle wzrastają. Mówimy o oświacie, 
nikt dzisiaj nie powiedział jakie są koszty utrzymania bezdomnych zwierząt. Są one zapisane 
to jest koszt powyżej 600 tys. zł i one cały czas rosną. Są też inne koszty ja tutaj się zgadzam 
z panem radnym, że to jest zapisane to jest konsekwencja ciągłości działań natomiast kiedyś 
zbliżymy się do tej ściany przy, której będziemy musieli się zastanowić na co te pieniądze idą. 
Mamy ciężką sytuację finansową, te inwestycje są, niemniej oczekujemy jakieś. 
Racjonalizacji wydatków, które powinny że tak powiem dotknąć wszystkich a tutaj może 
dalszą część ostawię sobie na wolne wnioski tutaj do pana wójta takżew tej kwestii. Dziękuję 
bardzo.” 

Radna Barbara Stabińska: „ja mam pytanie do Pani Skarbnik bo nie przypominam sobie czy 
my uchwalając budżet już w tamtym momencie zakładaliśmy 9 milionów obligacji?” 

Skarbnik Gminy Anna Płecha stwierdziła, że na etapie planowania budżetu była to kwota 7 
milionów w miesiącu lutym jeszcze stara rada podniosła tą kwotę po przetargu na ulicę 
Brzozową, Bukową i Dębową - samym budżecie było 7 milionów”. 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Marek Husar odczytał projekt uchwały. Uwag nie zgłoszono. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i 
wykupu..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Andrzej Bartnicki, Witold Bojar, Elżbieta Chmura, Wioletta Czossek, Mariusz Ignatjuk, 
Tomasz Klimecki, Dominik Serafin, Łukasz Wolf, Krzysztof Wroński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 



Kinga Balcerzak, Grzegorz Furtak, Marek Husar, Marcin Jabłonowski, Barbara Stabińska, 
Dariusz Szymanek 
 
Uchwała Nr IV/16/2024 Rady Gminy Ostróda z dnia 27 czerwca 2024 r. w sprawie emisji 
obligacji oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu, stanowi załącznik nr 9 
do protokołu. 
 
Ad. 9.  
Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości dla przedsiębiorców 
realizujących nowe inwestycje na terenie Gminy Ostróda w ramach pomocy de minimis. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że opinia urzędu Ochrony Konkurencji i Konsumentów 
jest pozytywna. 

Następnie z uwagi na obszerny zakres  treści uchwały Przewodniczący Rady złożył wniosek o 
odczytanie § 1 i 7. 
 
Głosowano w sprawie: 
Głosowanie w sprawie odczytania § 1 i  7 w punkcie 9 obrad IV Sesji Rady Gminy Ostróda.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Kinga Balcerzak, Andrzej Bartnicki, Witold Bojar, Elżbieta Chmura, Wioletta Czossek, 
Grzegorz Furtak, Marek Husar, Mariusz Ignatjuk, Marcin Jabłonowski, Tomasz Klimecki, 
Dominik Serafin, Barbara Stabińska, Dariusz Szymanek, Łukasz Wolf, Krzysztof Wroński 
 
Rada na powyższe jednogłośnie wyraziła zgodę. 

Pan Marek Husar odczytał stosowne zapisy uchwały a następnie poddał projekt uchwały pod 
głosowanie. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości dla przedsiębiorców 
realizujących nowe inwestycje na terenie Gminy Ostróda w ramach pomocy de minimis. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Kinga Balcerzak, Andrzej Bartnicki, Witold Bojar, Elżbieta Chmura, Wioletta Czossek, 
Grzegorz Furtak, Marek Husar, Mariusz Ignatjuk, Marcin Jabłonowski, Tomasz Klimecki, 
Dominik Serafin, Barbara Stabińska, Dariusz Szymanek, Łukasz Wolf, Krzysztof Wroński 



Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę zgodnie z przedstawionym projektem. 
 
Uchwała Nr IV/17/2024 Rady Gminy Ostróda z dnia 27 czerwca 2024 r. w sprawie zwolnień 
od podatku od nieruchomości dla przedsiębiorców realizujących nowe inwestycje na terenie 
Gminy Ostróda w ramach pomocy de minimis, stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
 
Ad. 10.  
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na 
prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 
rejestru zabytków znajdującym na terenie Gminy Ostróda. 
 
Salę obrad opuścił radny Mariusz Ignatjuk. Aktualnie w sesji uczestniczy 14 radnych. 
 
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na 
prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 
rejestru zabytków znajdującym na terenie Gminy Ostróda. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Kinga Balcerzak, Andrzej Bartnicki, Witold Bojar, Elżbieta Chmura, Wioletta Czossek, 
Grzegorz Furtak, Marek Husar, Marcin Jabłonowski, Tomasz Klimecki, Dominik Serafin, 
Barbara Stabińska, Dariusz Szymanek, Łukasz Wolf, Krzysztof Wroński 
NIEOBECNI (1) 
Mariusz Ignatjuk 
 
Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę zgodnie z przedstawionym projektem. 
 
Uchwała Nr IV/18/2024 Rady Gminy Ostróda z dnia 27 czerwca 2024 r. zmieniająca 
uchwałę w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, 
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków 
znajdującym na terenie Gminy Ostróda, stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
Ad. 11.  
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad udzielania dotacji celowej na 
realizację inwestycji z zakresu ochrony środowiska i gospodarki wodnej, trybu postępowania 
w sprawie udzielania dotacji oraz sposobu jej rozliczania. 
 
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
 



Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad udzielania dotacji celowej na 
realizację inwestycji z zakresu ochrony środowiska i gospodarki wodnej, trybu postępowania 
w sprawie udzielania dotacji oraz sposobu jej rozliczania.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Kinga Balcerzak, Andrzej Bartnicki, Witold Bojar, Elżbieta Chmura, Wioletta Czossek, 
Grzegorz Furtak, Marek Husar, Marcin Jabłonowski, Tomasz Klimecki, Dominik Serafin, 
Barbara Stabińska, Dariusz Szymanek, Łukasz Wolf, Krzysztof Wroński 
NIEOBECNI (1) 
Mariusz Ignatjuk 
 
 
Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę zgodnie z przedstawionym projektem. 
 
Uchwała Nr IV/19/2024 Rady Gminy Ostróda z dnia 27 czerwca 2024 r. zmieniająca 
uchwałę w sprawie zasad udzielania dotacji celowej na realizację inwestycji z zakresu 
ochrony środowiska i gospodarki wodnej, trybu postępowania w sprawie udzielania dotacji 
oraz sposobu jej rozliczania, stanowi załącznik nr 12 do protokołu.   
 
Ad.12.  
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 
nieruchomości na terenie gminy Ostróda. 
 
Radna Barbara Stabińska prosi o informację bardziej szczegółową dotyczącą projektu 
uchwały. 
 
Skarbnik Gminy Anna Płecha wyjaśniła, że w tej uchwale jedynie chodzi o zmianę podstawy 
prawnej, ponieważ należało przepisy wewnętrzne dostosować do przepisów Unii 
Europejskiej. Poprzednie przepisy obowiązywały do 31 grudnia poprzedniego roku i przez 
okres 6 miesięcy można było korzystać z tych przepisów, natomiast od1 lipca zgodnie z 
unijnymi. 
 
Więcej uwag nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 
nieruchomości na terenie gminy Ostróda. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Kinga Balcerzak, Andrzej Bartnicki, Witold Bojar, Elżbieta Chmura, Wioletta Czossek, 



Grzegorz Furtak, Marek Husar, Marcin Jabłonowski, Tomasz Klimecki, Dominik Serafin, 
Barbara Stabińska, Dariusz Szymanek, Łukasz Wolf, Krzysztof Wroński 
NIEOBECNI (1) 
Mariusz Ignatjuk 
 
Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę zgodnie z przedstawionym projektem. 
 
Uchwała Nr IV/20/2024 Rady Gminy Ostróda z dnia 27 czerwca 2024 r., zmieniająca 
uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie 
gminy Ostróda. stanowi załącznik nr 13 do protokołu.   
 
Ad. 13.  
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyznania dotacji na prace 
konserwatorsko-budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały dotyczy Kościoła w m. Durąg. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyznania dotacji na prace 
konserwatorsko-budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Kinga Balcerzak, Andrzej Bartnicki, Witold Bojar, Elżbieta Chmura, Wioletta Czossek, 
Grzegorz Furtak, Marek Husar, Marcin Jabłonowski, Tomasz Klimecki, Dominik Serafin, 
Barbara Stabińska, Dariusz Szymanek, Łukasz Wolf, Krzysztof Wroński 
NIEOBECNI (1) 
Mariusz Ignatjuk 
 
Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę zgodnie z przedstawionym projektem. 
 
Uchwała Nr IV/21/2024 Rady Gminy Ostróda z dnia 27 czerwca 2024 r., zmieniająca 
uchwałę w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorsko-budowlane przy zabytku 
wpisanym do rejestru zabytków, stanowi załącznik nr 14 do protokołu.   
 
Ad.14.  
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia przez Gminę Ostróda prowadzenia spraw z zakresu 
administracji rządowej, dotyczących utrzymania grobów i cmentarzy wojennych. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia przez Gminę Ostróda prowadzenia spraw z zakresu 



administracji rządowej, dotyczących utrzymania grobów i cmentarzy wojennych..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Kinga Balcerzak, Andrzej Bartnicki, Witold Bojar, Elżbieta Chmura, Wioletta Czossek, 
Grzegorz Furtak, Marek Husar, Marcin Jabłonowski, Tomasz Klimecki, Dominik Serafin, 
Barbara Stabińska, Dariusz Szymanek, Łukasz Wolf, Krzysztof Wroński 
NIEOBECNI (1) 
Mariusz Ignatjuk 
 
Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę zgodnie z przedstawionym projektem. 
 
Uchwała Nr IV/22/2024 Rady Gminy Ostróda z dnia 27 czerwca 2024 r., w sprawie 
przyjęcia przez Gminę Ostróda prowadzenia spraw z zakresu administracji rządowej, 
dotyczących utrzymania grobów i cmentarzy wojennych, stanowi załącznik nr 15 do 
protokołu.   
 
Ad. 15.  
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej na 2024 rok. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej na 2024 rok..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Kinga Balcerzak, Andrzej Bartnicki, Witold Bojar, Elżbieta Chmura, Wioletta Czossek, 
Grzegorz Furtak, Marek Husar, Marcin Jabłonowski, Tomasz Klimecki, Dominik Serafin, 
Barbara Stabińska, Dariusz Szymanek, Łukasz Wolf, Krzysztof Wroński 
NIEOBECNI (1) 
Mariusz Ignatjuk 
 
Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę zgodnie z przedstawionym projektem. 
 
Uchwała Nr IV/23/2024 Rady Gminy Ostróda z dnia 27 czerwca 2024 r., w sprawie 
zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej na 2024 rok, stanowi załącznik nr 16 do 
protokołu.   
 
Ad.16.  
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Ostróda. 
 
Uwag nie zgłoszono. 



Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Ostróda. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Kinga Balcerzak, Andrzej Bartnicki, Witold Bojar, Elżbieta Chmura, Wioletta Czossek, 
Grzegorz Furtak, Marek Husar, Marcin Jabłonowski, Tomasz Klimecki, Dominik Serafin, 
Barbara Stabińska, Dariusz Szymanek, Łukasz Wolf, Krzysztof Wroński 
NIEOBECNI (1) Mariusz Ignatjuk 
 
Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę zgodnie z przedstawionym projektem. 
 
Uchwała Nr IV/24/2024 Rady Gminy Ostróda z dnia 27 czerwca 2024 r., w sprawie 
rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Ostróda, stanowi załącznik nr 17 do 
protokołu.   
 
Ad.17.  
Podjęcie uchwały w sprawie wskazania kandydata do Rady Muzeum przy Muzeum w 
Ostródzie na kadencję 2024-2028. 
 
Przewodniczący Rady wyjaśnił, że w Radzie Muzeum będą zasiadać aktywni działacze, 
którzy znają  historię naszego regionu. Rada będzie stanowiła liczbę pięciu osób o 
podejmowanych decyzjach samorząd miasta i gminy Ostróda będzie informowany. 
 
Radny Andrzej Bartnicki zasugerował, aby  podejmując takie uchwały, dobrym zwyczajem 
była obecność przedstawiciela wskazanego przez Radę Gminy, tak aby radni znali osobę na 
którą głosują, ponieważ nie wszyscy znają Pana Wiesława Skrobota. 
 
Radna Barbara Stabińska również popiera stanowisko radnego Andrzeja Bartnickiego. 
 
Zastępca Wójta Gminy Ostróda Grzegorz Kastrau wyjaśnił, że Pan Wiesław Skarobot w dniu 
dzisiejszym jest na konferencji w Warszawie, wie o potrzebie takiego spotkania i obiecał , że 
w możliwie najszybszym terminie będzie chciał spotkać się z Radą. 
 
Przewodniczący Rady nadmienił, aby każdy głosował zgodnie ze swoim sumieniem. 
Więcej uwag nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wskazania kandydata do Rady Muzeum przy Muzeum w 
Ostródzie na kadencję 2024-2028.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 



ZA (13) 
Kinga Balcerzak, Andrzej Bartnicki, Witold Bojar, Elżbieta Chmura, Wioletta Czossek, 
Grzegorz Furtak, Marek Husar, Marcin Jabłonowski, Tomasz Klimecki, Dominik Serafin, 
Dariusz Szymanek, Łukasz Wolf, Krzysztof Wroński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Barbara Stabińska 
NIEOBECNI (1)Mariusz Ignatjuk 
 
Rada Gminy większością głosów podjęła uchwałę zgodnie z przedstawionym projektem. 
 
Uchwała Nr IV/25/2024 Rady Gminy Ostróda z dnia 27 czerwca 2024 r., w sprawie 
wskazania kandydata do Rady Muzeum przy Muzeum w Ostródzie na kadencję 2024-2028, 
stanowi załącznik nr 18 do protokołu.   
 
Ad.18.  
Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia drogi kategorii drogi gminnej. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia drogi kategorii drogi gminnej.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Kinga Balcerzak, Andrzej Bartnicki, Witold Bojar, Elżbieta Chmura, Wioletta Czossek, 
Grzegorz Furtak, Marek Husar, Marcin Jabłonowski, Tomasz Klimecki, Dominik Serafin, 
Barbara Stabińska, Dariusz Szymanek, Łukasz Wolf, Krzysztof Wroński 
NIEOBECNI (1)Mariusz Ignatjuk 
 
Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę zgodnie z przedstawionym projektem. 
 
Uchwała Nr IV/26/2024 Rady Gminy Ostróda z dnia 27 czerwca 2024 r., w sprawie 
pozbawienia drogi kategorii drogi gminnej, stanowi załącznik nr 19 do protokołu.   
 
Ad.19.  
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla części działek ew. nr 90/51, 94/1, 94/5, 107/2, 108, 109 położonych w 
obrębie Mała Ruś, miejscowości Warlity Wielkie, gmina Ostróda. 
 
Przewodniczący Rady z uwagi na obszerny zakres uchwały złożył wniosek o odczytanie § 1 i 
§ 14 projektu uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Wniosku Przewodniczącego Rady o odczytanie § 1 i § 14 projektu uchwały. 
 
Wyniki głosowania 



ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Kinga Balcerzak, Andrzej Bartnicki, Witold Bojar, Elżbieta Chmura, Wioletta Czossek, 
Grzegorz Furtak, Marek Husar, Marcin Jabłonowski, Tomasz Klimecki, Dominik Serafin, 
Barbara Stabińska, Dariusz Szymanek, Łukasz Wolf, Krzysztof Wroński 
NIEOBECNI (1) Mariusz Ignatjuk 
 
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady odczytał wnioskowane zapisy projektu uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla części działek ew. nr 90/51, 94/1, 94/5, 107/2, 108, 109 położonych w 
obrębie Mała Ruś, miejscowości Warlity Wielkie, gmina Ostróda..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Kinga Balcerzak, Andrzej Bartnicki, Witold Bojar, Elżbieta Chmura, Wioletta Czossek, 
Grzegorz Furtak, Marek Husar, Marcin Jabłonowski, Tomasz Klimecki, Dominik Serafin, 
Barbara Stabińska, Dariusz Szymanek, Łukasz Wolf, Krzysztof Wroński 
NIEOBECNI (1) 
Mariusz Ignatjuk 
 
Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę zgodnie z przedstawionym projektem. 
 
Uchwała Nr IV/27/2024 Rady Gminy Ostróda z dnia 27 czerwca 2024 r., w sprawie 
uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części działek ew. nr 
90/51, 94/1, 94/5, 107/2, 108, 109 położonych w obrębie Mała Ruś, miejscowości Warlity 
Wielkie, gmina Ostróda, stanowi załącznik nr 20 do protokołu.   
 
Ad. 20.  
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla działek ew. nr 29, 76/1, położonych w obrębie Górka, gmina Ostróda. 
 
Przewodniczący Rady złożył wniosek o odczytanie§ 1 ust. 1 i §17 projektu uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Wniosku Przewodniczącego Rady o odczytanie § 1 ust. 1 i § 17 projektu uchwały. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Kinga Balcerzak, Andrzej Bartnicki, Witold Bojar, Elżbieta Chmura, Wioletta Czossek, 



Grzegorz Furtak, Marek Husar, Marcin Jabłonowski, Tomasz Klimecki, Dominik Serafin, 
Barbara Stabińska, Dariusz Szymanek, Łukasz Wolf, Krzysztof Wroński 
NIEOBECNI (1) Mariusz Ignatjuk 
 
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady odczytał wnioskowane zapisy projektu uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla działek ew. nr 29, 76/1, położonych w obrębie Górka, gmina Ostróda.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Kinga Balcerzak, Witold Bojar, Elżbieta Chmura, Wioletta Czossek, Grzegorz Furtak, Marek 
Husar, Tomasz Klimecki, Dominik Serafin, Barbara Stabińska, Dariusz Szymanek, Łukasz 
Wolf, Krzysztof Wroński 
PRZECIW (1) Andrzej Bartnicki 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Marcin Jabłonowski 
NIEOBECNI (1) Mariusz Ignatjuk 
 
Rada Gminy większością głosów podjęła uchwałę zgodnie z przedstawionym projektem. 
 
Uchwała Nr IV/28/2024 Rady Gminy Ostróda z dnia 27 czerwca 2024 r., w sprawie 
uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działek ew. nr 29, 
76/1, położonych w obrębie Górka, gmina Ostróda, stanowi załącznik nr 21 do protokołu.   
 
Ad. 21.  
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla działek ew. nr 233/33, 233/35, położonych w obrębie Kajkowo, gmina 
Ostróda. 
 
Przewodniczący Rady złożył wniosek o odczytanie § 1 ust. 1 i §13 projektu uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Wniosek Przewodniczącego Rady o odczytanie § 1 ust. 1 i § 13 projektu uchwały. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Kinga Balcerzak, Andrzej Bartnicki, Witold Bojar, Elżbieta Chmura, Wioletta Czossek, 
Grzegorz Furtak, Marek Husar, Marcin Jabłonowski, Tomasz Klimecki, Dominik Serafin, 
Barbara Stabińska, Dariusz Szymanek, Łukasz Wolf, Krzysztof Wroński 
NIEOBECNI (1) Mariusz Ignatjuk 
 
Uwag nie zgłoszono. 



Przewodniczący Rady odczytał wnioskowane zapisy projektu uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla działek ew. nr 233/33, 233/35, położonych w obrębie Kajkowo, gmina 
Ostróda. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Kinga Balcerzak, Andrzej Bartnicki, Witold Bojar, Elżbieta Chmura, Wioletta Czossek, 
Grzegorz Furtak, Marek Husar, Marcin Jabłonowski, Tomasz Klimecki, Dominik Serafin, 
Barbara Stabińska, Dariusz Szymanek, Łukasz Wolf, Krzysztof Wroński 
NIEOBECNI (1)Mariusz Ignatjuk 
 
Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę zgodnie z przedstawionym projektem. 
 
Uchwała Nr IV/29/2024 Rady Gminy Ostróda z dnia 27 czerwca 2024 r., w sprawie 
uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działek ew. nr 
233/33, 233/35, położonych w obrębie Kajkowo, gmina Ostróda, stanowi załącznik nr 22 do 
protokołu.   
 
Ad. 22.  
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla działki ew. Nr 182/11 położonej w obrębie Mała Ruś, gmina Ostróda. 
 
Przewodniczący Rady złożył wniosek o odczytanie § 1 ust. 1 i §14 projektu uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Wniosku Przewodniczącego Rady o odczytanie § 1 ust. 1 i § 14 projektu uchwały. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Kinga Balcerzak, Andrzej Bartnicki, Witold Bojar, Elżbieta Chmura, Wioletta Czossek, 
Grzegorz Furtak, Marek Husar, Marcin Jabłonowski, Tomasz Klimecki, Dominik Serafin, 
Barbara Stabińska, Dariusz Szymanek, Łukasz Wolf, Krzysztof Wroński 
NIEOBECNI (1)Mariusz Ignatjuk 
 
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady odczytał wnioskowane zapisy projektu uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla działki ew. Nr 182/11 położonej w obrębie Mała Ruś, gmina Ostróda..  
 



Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Kinga Balcerzak, Andrzej Bartnicki, Witold Bojar, Elżbieta Chmura, Wioletta Czossek, 
Grzegorz Furtak, Marek Husar, Marcin Jabłonowski, Tomasz Klimecki, Dominik Serafin, 
Barbara Stabińska, Dariusz Szymanek, Łukasz Wolf, Krzysztof Wroński 
NIEOBECNI (1)Mariusz Ignatjuk 
 
Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę zgodnie z przedstawionym projektem. 
 
Uchwała Nr IV/30/2024 Rady Gminy Ostróda z dnia 27 czerwca 2024 r., w sprawie 
uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działki ew. 
Nr 182/11 położonej w obrębie Mała Ruś, gmina Ostróda, stanowi załącznik nr 23 do 
protokołu.   
 
Ad. 23.  
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla działki ew. Nr 225/10 położonej w obrębie Kajkowo, gmina Ostróda. 
 
Przewodniczący Rady złożył wniosek o odczytanie § 1 ust. 1 i §13 projektu uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Wniosku Przewodniczącego Rady o odczytanie § 1 ust. 1 i § 13 projektu uchwały. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Kinga Balcerzak, Andrzej Bartnicki, Witold Bojar, Elżbieta Chmura, Wioletta Czossek, 
Grzegorz Furtak, Marek Husar, Marcin Jabłonowski, Tomasz Klimecki, Dominik Serafin, 
Barbara Stabińska, Dariusz Szymanek, Łukasz Wolf, Krzysztof Wroński 
NIEOBECNI (1)Mariusz Ignatjuk 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla działki ew. Nr 225/10 położonej w obrębie Kajkowo, gmina Ostróda. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Kinga Balcerzak, Andrzej Bartnicki, Witold Bojar, Elżbieta Chmura, Wioletta Czossek, 
Grzegorz Furtak, Marek Husar, Marcin Jabłonowski, Tomasz Klimecki, Dominik Serafin, 
Barbara Stabińska, Dariusz Szymanek, Łukasz Wolf, Krzysztof Wroński 
NIEOBECNI (1) Mariusz Ignatjuk 



 
Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę zgodnie z przedstawionym projektem. 
 
Uchwała Nr IV/31/2024 Rady Gminy Ostróda z dnia 27 czerwca 2024 r., w sprawie 
uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działki ew. Nr 225/10 
położonej w obrębie Kajkowo, gmina Ostróda, stanowi załącznik nr 24 do protokołu.   
 
Ad. 24.  
Interpelacje i zapytania radnych i sołtysów. 
 
Przewodniczący Rady udzielił głosu radnemu Andrzejowi Bartnickiemu. 
 
Radny Andrzej Bartnicki powiedział: „Panie przewodniczący, panie Wójcie. Tak jak 
mówiłem przy punkcie z obligacjami chciałem zapytać odnośnie rozszerzenia regulaminu 
organizacyjnego o osobę do biura promocji. Czy ona jest taka konieczna w dobie zaciągania 
obligacji?” 
 
Grzegorz Kastrau Zastępca Wójta: „ Panie Przewodniczący, Szanowna Rado, Panie Radny 
Andrzeju. Nie ja decydowałem o kwestiach personalnych dotyczących zatrudnienia czy 
zwolnienia pracowników urzędu gminy, natomiast muszę zgłębić bardziej ten temat w 
związku z tym, że jeśli chodzi o zatrudnienie do promocji to nie wiem tak naprawdę kogo pan 
ma na myśli, bo nie wydaje mi się, że tam się coś zwiększyło w promocji. Jeszcze raz panie 
radny, szanowna Rado ja nie decyduję o zatrudnieniu personalnych kwestiach związanych z 
Urzędem Gminy. Jeżeli będę miał kwestie określone w regulaminie i na czas nieobecności 
wójta gminy Ostróda a chciałbym żeby wrócił możliwie jak najszybciej w zdrowiu to 
chciałbym w tym momencie jeżeli nabędę takie prawa i możliwości będę podejmował 
stosowne decyzje w wydziału czy referatu. Innymi słowy na tym etapie nie mam na to 
wpływu, nie miałem na to wpływu”. 
 
Radny Dominik Serafin : „Ja mam pytanie do pana wójta jak wiemy dyskutujemy cały czas o 
tych pieniążkach, najbardziej nam tu potrzeba, żeby wszystkie takie sprawy drogowe i to 
wszystko pozałatwiać i moje pytanie brzmi, no co się robi z tym KPO? Gdzie pieniądze 
utknęły, czy to już był podział dla samorządów, czy to blokuje centrala czy blokuje nam tutaj 
Olsztyn, znaczy wojewoda jak to wygląda z tym KPO? 
 
Zastępca Wójta Grzegorz Kastrau : „Szanowny Panie Przewodniczący Szanowna Rado, 
kolego radny Dominiku. W chwili obecnej dotychczas rządowy program inwestycji 
strategicznych Polski Ład i tym podobne programy były dekretowe i ogłoszone przez 
premiera prezesa Rady Ministrów za pośrednictwem banku Gospodarstwa Krajowego 
poprzez odpowiednie generatory wniosków w wersji elektronicznej. W chwili obecnej są 
zapowiedzi, że tym tematem w ramach rządowego programu bezpośrednio minister finansów 
będzie się zajmował. Taka jest deklaracja i taki jest projekt ustawy. W związku z powyższym, 
kiedy zacznie być realizowane tego nie wiem. Jeśli chodzi na dzisiaj i o Fundusz Rozwoju 
dróg, nie ma żadnej zapowiedzi kiedy on będzie ale przypominam, że Fundusz Rozwoju dróg 
to jest 50 na 50 więc dyskryminuje nasze składanie wniosków wedle zapowiedzi radnych, że 
trudno będzie później dokapitalizować, natomiast Polski Ład rządowy program inwestycji 
strategicznych jest już bardziej w zakresie infrastruktury drogowej jest bardziej obiecujące ale 
nie ma ku temu jeszcze żadnych sprecyzowanych terminów wdrożenia tego programu”. 
 



Radna Barbara Stabińska : „szkoda że nie ma tutaj wszystkich sołtysów bo to jest takie 
pytanie, które też dotyczy nie tylko radnych ale i sołtysów. Wyszedł taki projekt jeżeli się nie 
mylę z LGD i to ten projekt w przetłumaczeniu na taki język potoczny nazywa się 
inteligentna wieś. Z tego co wiem mogły być składane wnioski mogło składać kilka sołectw z 
tego co się dowiedziałam złożyło tylko jedno sołectwo, sołectwo Durąg. Ten wniosek 
Pisała Pani Muraszko. Pieniądze w kwocie to jest pierwsza faza dopiero powiedziała tak 
poszły na stowarzyszenie na Durąg. I moje jest takie pytanie, jeżeli mogą skorzystać inne 
miejscowości to ja bym bardzo prosiła, żeby je pisać bo z tego co wiem inne 
samorządy pisały miejscowości po kilka takich wniosków i moje pytanie, dlaczego tylko 
akurat Durąg i jedna miejscowość”. 
 
Zastępca Wójta Grzegorz Kastrau : „Panie Przewodniczący Wysoka Rado. Nie wiem nie 
odpowiem na to pytanie, dlaczego akurat Durąg. Czy w tym temacie była puszczona do 
sołtysów informacja. Jeśli chodzi o lokalną grupę działania kraina Drwęcy i Pasłęki nawet nie 
znam założeń tego projektu, więc trudno mi odpowiedzieć w jakiej formule zostało to 
przyjęte do publicznej wiadomości. Kto był zainteresowany realizację tego projektu. W mojej 
ocenie sytuacji jeżeli takie projekty są i one są dedykowane dla określonych sołectw, to każde 
Sołectwo, moim zdaniem powinno otrzymać podstawową informację, że jest taka a nie inna 
możliwość składania wniosków. Pytanie, kto był wnioskodawcą bo ja rozumiem, że 
wnioskodawcą było Stowarzyszenie Durąg, czyli było to dedykowane dla organizacji 
pozarządowych. W związku z tym Sołectwo składać jako tako nie mogło tylko 
Stowarzyszenie. Więc Jeżeli mamy przedstawiciela w lokalnej grupy działania to poproszę, że 
jeżeli ma taką informację w ramach stowarzyszenia Krainy Drwęcy i Pasłęki, żeby 
informował sołtysów, bo być może właśnie oni współpracują z innymi organizacjami 
pozarządowymi, które mają możliwości do tego żeby w imieniu swojej organizacji 
pozarządowej składać tego typu wnioski. Dziękuję.” 
 
Radny Marcin Jabłonowski: „tylko powiem, że takiej informacji nie było jednak i dużo 
informacji takich powinno właśnie się przekazywać do sołtysów i radnych, żeby po prostu też 
informowali o takich inwestycjach różnych.” 
 
Przewodniczący Rady Pan Marek Husar : „Pozwolicie państwo, ja mam jeszcze pytanie do 
tego co mówił Andrzej. Chciałbym tak do końca, że tak powiem do końca dokończyć pytanie. 
Czyli rozumiem, że jeżeli chodzi o to zatrudnienie na to stanowisko medialne w wydziale 
promocji, jeżeli nie była to decyzja zastępcy wójta, to rozumiemy teraz ta osoba będzie 
zatrudniona i  jeżeli dojdzie do tego konkursu będzie zatrudniona będzie piastowała to 
stanowisko, tak?  Rozumiem czyli dostaniemy jakąś informację.” 
 
Więcej pytań nie było.  
 
Na tym dyskusję zakończono. 
 
Więcej uwag nie zgłoszono. 
 
Ad. 25.  
Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 
 
Nie zgłoszono żadnych interpelacji. 
 
 



Ad. 26.  
Wolne wnioski i informacje. 
 
Nie zgłoszono wniosków i informacji. 
 
Ad.27.  
Zamknięcie obrad sesji Rady Gminy Ostróda. 
W wyniku wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Pan Marek Husar zamknął 
obrady IV Sesji Rady Gminy Ostróda o godz. 1555. 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
 

  

  

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przygotował(a): Administrator Systemu  

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


